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GOVBUY  ENQUIRY
报价截止时间：11月14号

一、Buyer（采购方）
	Company name
	Elite Textile Trading LLC

	Address
	300 Spectrum Center Drive Suite 400，Irvine Ca 92618

	中国苏州办公室
	苏州市吴中区郭巷街道吴淞江大道111号天运广场5号楼21楼

	电话
	0512-65630708、17712662220、15306130295



二、Supplier（供应商）
	Company name公司名
	

	Address地址
	

	Contact联系人
	

	Tel联系电话
	








三、Product（产品信息）

	NO.                  编号
	ITEM
产品
	QUANTITY
数量       
	UNIT PRICE
含税含到附近港口运费单价          
	DELIVERY TIME交期

	1
	RABIES VACCINATION TAGS: (3 year tags)
狂犬病疫苗标签:(3年标签)
	350000个
	
	

	2
	RABIES VACCINATION TAGS: (1 year tags)
狂犬病疫苗标签:(1年标签)
	460000个
	
	

	3
	 Single Plane 'S' Hooks (Galvanized)
单面S钩(镀锌)
	100000个
	
	

	4
	Split Steel Rivets
分钢铆钉(镀镍)
	100000个
	
	

	5
	11/16" Split Ring (Galvanized)
开口环(镀锌)
	100000个
	
	



以上数量为初次订购数量
Product description（英文+中文）：
1. RABIES VACCINATION TAGS: (3 year tags)
Special 5005 H 34 Tempered Aluminum .050" thick x 5/8" wide x 1 ¾" long, oblong shape, dark BLUE finish on both sides, with 1/8" attaching hole at each end set well back from edge to prevent wearing through. Tags to be sequentially numbered from 000001 to 350000 and to have the following stamped straight-lined lettering on one side.
[bookmark: OLE_LINK1]N.C. Div. Of Public Health - letters approx. 1/16"
000001 to 350000 - letters approx. 3/16" 
Rabies Vaccine - letters approx. 1/16" 
2021 3-year- letters approx. 1/8" or 3/32"
SCOPE: Aluminum base, together with dark BLUE coloring process is required.
QUALITY: Coloring to be uniform fine grained etch, satin appearance, free from dirt, oil, stains, and other defects detrimental to its value.
THICKNESS: Minimum thickness of finishing coating shall be .00035" tested in accordance with A.S.T.M. Specification No. B137.45.
COLOR SPECIFICATION: The coating shall be a dark BLUE tempered aluminum.
TAG COLOR: The 3-year tag color for year 2021 is dark BLUE. The Agency will notify the awarded Vendor at the time of order placement the color for each 3-year tag during any contract extensions. Vendor's must submit the actual dark BLUE color to be used with their bid response.
TAG NUMBERING: Each tag is to be sequentially numbered with no missing numbers. If numbers are missing, the awarded Vendor shall identify those missing numbers to the Agency representative. This individual will be identified at the time of award.
PACKAGING REQUIREMENTS: Tags to be packaged in units of 100 per straight wire with 500 tags per box.

1. [bookmark: OLE_LINK2]狂犬病疫苗标签:(3年标签)
特殊5005 H 34钢化铝,0.050英寸(0.127cm)厚,0.625英寸(1.58cm)宽,1.75英寸(4.445cm)长,长方形,两边都是深蓝色,每个的尾部有防止磨损的距离边缘0.125英寸(0.317cm)的连接孔.标签按顺序编号，从000001到350000，并在一面印有下列字母(直线印刷):
N. C. Div. Of Public Health  - 字号0.0625英寸(0.158cm)大
000001 to 350000          - 字号0.1875英寸(0.476cm)大
Rabies Vaccine            - 字号0.0625(0.158cm)英寸大 
[bookmark: OLE_LINK3]2021 3-year               - 字号0.125英寸(0.317cm)或0.09375英寸(0.238cm)大
材质:铝基，并需深蓝色染色处理
品质:着色均匀，细颗粒蚀刻，外观缎质，无污垢、油渍、污迹等有损其价值的缺陷
厚度:按A.S.T.M.第B137.45号标准测试,表面涂层的最小厚度应为0.00035英寸(0.00088cm)
颜色规格:涂层应为深蓝色钢化铝
标签颜色:2021年的3年标签颜色为深蓝色。若合同延期，机构将在下订单时通知被授予供应商3年标签的颜色。投标时供应商必须提交实际深蓝色色号。
[bookmark: OLE_LINK4]标签编号:每个标签按顺序编号，无被遗漏号码。如果号码遗失，被授予的供应商应向机构代表汇报遗失的号码。该号码将在授标时被告知。
包装要求:每100个标签穿在一条直金属线上，每箱500个标签。

2.RABIES VACCINATION TAGS: (1 year tags)
Special 5005 H 34 Tempered Aluminum .050 thick x 5/8" wide x 1 ¾" long, oblong shape, plain bright aluminum (SILVER) finish on both sides, with 1/8" attaching hole at each end set well back from edge to prevent wearing through. Tags to be serially numbered from R-000001 to R-460000 and to have the following stamped straightlined lettering on one side:
N.C. Div. Of Public Health - letters approx. 1/16"
R-000001 to R-460000 - letters approx. 3/16"
Rabies Vaccine - letter approx. 1/16"
2021 1 year- letters approx. 1/8" or 3/32"
QUALITY: Color to be uniform plain bright aluminum (SILVER) free from dirt, oil, stains, and other defects detrimental to its value.
TAG NUMBERING: Each tag is to be sequentially numbered with no missing numbers. If numbers are missing, the awarded Vendor shall identify those missing numbers to the Agency representative. This individual will be identified at the time of award.
PACKAGING REQUIREMENTS: Tags to be packaged in units of 100 per straight wire With 500 tags per box.

2.狂犬病疫苗标签:(1年标签)
特殊5005 H 34钢化铝,0.050英寸厚,0.625英寸宽,1.75英寸长,长方形,纯亮铝(银色)抛光两面,每个的尾部有防止磨损的距离边缘0.125英寸的连接孔.标签按顺序编号，从R-000001到R-460000，并在一面印有下列字母(直线印刷):
N.C. Div. Of Public Health  - 字号0.0625英寸(0.158cm)大
R-000001 to R-460000     -字号0.1875英寸(0.476cm)大
Rabies Vaccine           - 字号0.0625英寸(0.158cm)大
2021 1 year              - 字号0.125英寸(0.317cm)或0.09375英寸(0.238cm)大
品质:色泽均匀、平整明亮的铝(银色),无污垢、油污、污迹等有损其价值的缺陷。
标签编号:每个标签按顺序编号，无被遗漏号码。如果号码遗失，被授予的供应商应向代理代表确认遗失的号码。该号码将在颁奖时被确认。
包装要求:每100个标签穿在一条直金属线上，每箱500个标签。

3.Single Plane 'S' Hooks (Galvanized) 
[bookmark: OLE_LINK5]- National Band & Tag Item 1502 and or functionally equivalent.
- 1″ high x .091 dia
[image: s-hook]

3.单面S钩(镀锌)
-参考型号National Band & Tag Item 1502
[bookmark: OLE_LINK6]https://www.nationalband.com/fasteners-accessories/
-1英寸(2.54cm)高,直径0.091英寸(0.23cm)
4.Split Steel Rivets (Nickell) 
- National Band & Tag Item 1508NI and or functionally equivalent.
- 1/8″ Nickel Plated needs 9/64″ hole
[image: rivets]

4. 分钢铆钉(镀镍)
-参考型号National Band & Tag Item 1508NI
 https://www.nationalband.com/fasteners-accessories/
-0.125英寸(0.317cm)镀镍加0.14英寸(0.355cm)的孔

5. 11/16" Split Ring (Galvanized) 
- National Band & Tag Item 1506 and or functionally equivalent.
- 11/16″outside dia
[image: split_ring]

5.0.6875英寸开口环(镀锌)
-参考型号National Band & Tag Item 1506
 https://www.nationalband.com/fasteners-accessories/
-外直径0.6875英寸(1.74cm)

样品需满足基本大小,材质,不需要刻字,必须在11月12日到达苏州


送货地址：美国北卡罗莱纳,具体地址会在之后订单中给出
交期要求：第一批货物在12月1号后发出,在12月16号前收到;后续订单须在30个日历日内交付
发货要求：（一次/按需发货）按需发货
样品要求：
四、Remark（备注）
	Packing包装方式、箱规
	

	G.W单箱毛重
	

	Volume 体积
	

	HS code海关编码：
	

	[bookmark: _GoBack]Date报价日期：
	






订单来自GOVBUY（www.governmentbuy.com）,欢迎企业登录网站获取订单，联系电话0512-63400001
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